

# MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

De la CITÉ de MONTRÉAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNING

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

All communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:

THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL

## DELIBERATIONS

### BUREAU DES COMMISSAIRES

### BOARD OF COMMISSIONERS

Compte rendu de l'assemblée du 9 mars 1915, p.m.

Report of meeting held on the 9th March 1915, p.m.

Son Honneur le Maire, Président; MM. les Commissaires Ainey, Côté et McDonald.

His Worship the Mayor, Chairman; Messrs. Ainey, Côté and McDonald, Commissioners.

1.—(25450) Soumise une communication de la Commission des Services Electriques, au sujet des dépenses d'administration de ladite Commission pour l'année courante.

1.—(25450) Submitted a communication from the Electric Service Commission anent the administration expenses of the said Commission for the current year.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Résolu: De recommander au Conseil de voter, à même l'emprunt spécial autorisé pour la construction des conduits souterrains, une somme de \$30,000 pour couvrir les dépenses d'administration de la Commission des Services Electriques durant l'exercice de 1915.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a sum of \$30,000 be voted ex-special loan authorized for the construction of underground conduits, to cover the administration expenses of the Electric Service Commission for the year 1915.

2.—(25727) Soumise une communication de MM. Barnard, McKeown et Choquette, transmettant un état détaillé de la réclamation de M. C. F. Bouthillier contre la Cité, pour dommages causés par suite du changement de niveau de la rue St-Gabriel.

2.—(25727) Submitted a communication from Messrs. Barnard, McKeown and Choquette, transmitting a detailed statement of Mr. C. F. Bouthillier's claim against the City, for damages resulting from the change of level of St. Gabriel street.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Résolu: De référer à l'Architecte de la Ville pour rapport.

Resolved: That the same be referred to the City Architect for a report.

M. le Commissaire Hébert prend son siège.

Commissioner Hébert took his seat.

3.—(25439) Soumis un rapport du Surintendant des Achats et des Ventes, approuvé par l'Ingénieur en Chef Suppléant, sur les soumissions reçues le 18 février dernier, pour la fourniture et la livraison de machineries pour le Département des Egouts.

3.—(25439) Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent, approved by the Acting Chief Engineer, anent the tenders received on the 18th February last, for the supply and delivery of machinery for the Sewer Department.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Résolu: D'accorder les contrats comme suit:

Resolved: That said contracts be awarded as follows:

THE JENCKES MACHINE COMPANY, LTD.

THE JENCKES MACHINE COMPANY, LTD.

1 Compresseur à air, portatif, mû par la gazoline, au prix de ..... \$1,700

1 portable air compressor operated by gasoline at \$1,700